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 لقا
 الجميلة. المزرعة حيوانات باقي مع سعيدًا غنمان عم مزرعة في بازل الجمل عاض

The camel "Bazel" lived at uncle Osman's farm happily with the other
beautiful animals.
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 لقا
 لجزًا، منة تأكل قانا ولكها الخوانات، أمام البرسيم يضع غلمان عم قان

 الراب. في بأقدامها الباقي تدومن ثم
Uncle Osman used to put the clover in front of the animals, but they ate

some of it and press on the other with their feet's.
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 اقا
 نطفا ويضعه الطعام، باقي يجمع ثم الطعام، من بكفيه ما يافل كان بازلا لكن

 اخطرة. ذفن في
But Bazel was eating only what sufficed him, and collect the rest of the

food, and put it clean in the corner of the barn.
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 اقا
.. بجل جمل له، ويفون عليه، مز كلما بازل من يهزًا حصاري الجمار فان

 وفو٥ عم ٩م م

 بخيل! جمل
The donkey Hasawy made a joke of Bazel and said:" Stingy camel ...Stingy

camel".
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 من كبرة فومة عدة أصخ حى حصاري، الخمار لكلام يتميع لم بازلا لكن
 الطعام.

But Bazel didn't care of him until he owned a lot of food.
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 سريره. في أشدة شديدًا مرضًا غنمان عم مرض الأيام، من يوم وفي

One day, uncle Osman was very ill which made him stayed in his bed.
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 لا خزية فجلست الطعام لها يقدم من المزرعة حيوانات تجذ بم اليوم، ومر

 تفعل. ماذًا تدري
The day passed and the farm's animals didn't find anyone give them

food. The animals were very sad and they didn't know what to d0.
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 اقا
 يقابله، ما ياكل الحفل إلى وانطلق الجوع، على أصبر لا أنا حصاري: الجمار قال

 الرزق. اتة حى
Hasawy said: "I can't stay hunger". He went to the field and ate everything

in front of him until he damaged all the plants.
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 على وفرة الذي الطعام وزع ثم حصاري، الجمار ونهر مرغا، بازل الجمل فام
 معيدة. وهي فأكلت الحيوانات، جميع

Bazel shouted at Hasawy and gave the animals his food which he saved.
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 حصماوي وندم وزجرةً منه فغضب حصاوي الحمار فعله بما غنمان عم علم

 فعل. ما غلى
ncle Osman knew what Hasawy had done and he was very angry with

him. He shouted at him and the donkey regretted.
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 تم
 جميعا وعليا الذير، بازل ألسن لفذ وفال: بازلا، اقمل غشماا عم شكر ثم

 بة. تعلة أذن
Uncle Osman thanked Bazel and said: "Bazel was really good arranger
d we m


